



For immediate release:

25 June 2018

Cambodia's Got Talent New Season Premieres at NABA Theatre @ Naga2

Phnom Penh, Cambodia, 25 June 2018 – Cambodia's Got Talent is back! Certified by Guinness World Records as the world's most successful reality TV franchise, the 13-episode second season of Cambodia's Got Talent will premiere at the sophisticated NABA Theatre @ Naga2 from 26 June. The overall winner is set to walk away with a cash prize of 100 million Riel plus a professional entertainment contract with Hang Meas Group.

At the recent joint press conference announcing NABA Theatre, Cambodia's first 3D video mapping theatre, as the official venue sponsor, Got Talent Worldwide executive consultant Mr Sean Kneale, said, "I would like to thank NagaWorld for allowing us to film in this magnificent NABA Theatre. I have been to many theatres in the world and NABA Theatre is truly world class."

Hang Meas programme director, Mr Oeung Sokly said, "NABA Theatre has hosted many local and international entertainment shows since its opening late last year. Its state-of-the-art sound and lighting systems and strategic location offer the perfect avenue for Cambodia's Got Talent."

NagaWorld's Chief Marketing Officer, Mr Mike Ngai said, "We are truly honoured to have NABA Theatre as the official venue for the latest season of Cambodia's Got Talent. As the region's premier entertainment centre, we always look forward to exciting collaborations such as this that provide great opportunities for Cambodians and home-grown talents to shine internationally."

A series of 6 audition rounds will be held at NABA Theatre daily from 26 June till 1 July. All are invited to be contestants in this one-a-life-time chance for stardom! Or simply be part of the audience and watch the auditions live for free. Everyone is welcome to give their loudest cheers to performers and catch precious moments of them giving their best to impress the judges for majority "Yes" votes to proceed to semi-finals. Hosted by popular TV presenters, Chea Vibol and San Visal, the panel of judges for this season are Cambodian celebrity singers Preap Sovath, Khat Sokhim and TV comic Neay Koy, with famous funnyman Neay Krem as the new fourth judge.

A total of 2,000 free seats are available for each audition on a first-come-first-served basis, from 1pm to 9pm daily between 26 June and 1 July at the NABA Theatre. Entrance to the theatre is located at Level 2 of Naga2, opposite 2Pangea international buffet restaurant. Free indoor car parking is also available at Naga2 hotel building.



The new season's 13 episodes will be broadcast on Hang Meas every Sunday at 8pm, from 12 August to 4 November, covering the auditions and live semi-finals and finals shows. Stay tuned for more details on special performances by the celebrity judges and top Hang Meas singers during the live shows at NABA Theatre @ Naga2.

###

About NagaWorld

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, 27 food and beverage outlets and clubs, two all-suite luxurious spas, the state-of-the-art, 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty-Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

For media enquiries or photos, please contact:

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់
២៥ មិថុនា ២០១៨

Cambodia's Got Talent ទ្វេភាពដ៏ល្អ និងប្រព្រឹត្តទៅសាលមហោស្រព NABA នៅណាហ្គាទី ២

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ២៥ មិថុនា ២០១៨ ៖ កម្មវិធីប្រឡងទេពកោសល្យ និងសមត្ថភាពលំដាប់ពិភពលោក Cambodia's Got Talent ត្រូវបានប្រឡងហើយ! ទទួលស្គាល់ដោយស្ថាប័ន Guinness World Records និងជាកម្មវិធីទូរទស្សន៍ franchise ដ៏មានភាពជោគជ័យបំផុតនៅក្នុងពិភពលោក កម្មវិធី Cambodia's Got Talent ដែលមាន ១៣ វគ្គនេះ នឹងត្រូវធ្វើឡើងនៅសាលមហោស្រពដ៏ធំសម្បើមចាប់ពីថ្ងៃទី ២៦ មិថុនានេះគឺសាលមហោស្រព NABA ដែលស្ថិតនៅក្នុងណាហ្គាទី ២! អ្នកដែលឈ្នះ នឹងទទួលបានរង្វាន់ដែលមានទឹកប្រាក់ ១០០ លានរៀល និងក្លាយជាសិល្បករ ឬសិល្បការិនីប្រចាំក្រុមហ៊ុនហាងរៀនមាសគ្រប់ ។

នៅក្នុងសន្និសីទសារព័ត៌មានរួមគ្នាមួយកាលពីពេលថ្មីៗនេះ បានប្រកាសថា NABA ដែលជាសាលមហោស្រពបច្ចេកវិទ្យាវីដេអូ 3D mapping ដំបូងគេបង្អស់នៅកម្ពុជា គឺជាទីតាំងផ្លូវការនៃកម្មវិធី Cambodia's Got Talent ។ លោក Sean Kneale ដែលជាទីប្រឹក្សាប្រតិបត្តិនៃកម្មវិធី Got Talent ពិភពលោក បានមានប្រសាសន៍ថា “ខ្ញុំសូមថ្លែងអំណរគុណយ៉ាងជ្រាលជ្រៅបំផុតដែលក្រុមហ៊ុនណាហ្គាទីលើសដ៏អនុញ្ញាតឲ្យយើងដំណើរការ និងថតនៅក្នុងសាលមហោស្រព NABA ដ៏អស្ចារ្យនេះ! ខ្ញុំបានទៅសាលមហោស្រពជាច្រើនជុំវិញពិភពលោក ហើយសាលមហោស្រព NABA គឺជាសាលមហោស្រពលំដាប់ពិភពលោកពិតៗ” ។

នាយកគ្រប់គ្រងកម្មវិធីនៃក្រុមហ៊ុនហាងរៀនមាសលោក អ៊ីង សុខលី បានឲ្យដឹងថា “សាលមហោស្រព NABA ដ៏ធំនេះ បានក្លាយជាទីកន្លែងសម្រាប់ការសម្តែងជាតិ និងអន្តរជាតិជាច្រើនចាប់តាំងពីបានបើកសម្ពោធកាលពីចុងឆ្នាំមុន ។ ប្រព័ន្ធសំឡេង និងភ្លើងដ៏ទំនើបព្រមទាំងទីតាំងយុទ្ធសាស្ត្ររបស់ NABA បានធ្វើឲ្យ NABA ក្លាយជាទីតាំងដ៏ស័ក្តិសមបំផុតសម្រាប់កម្មវិធី Cambodia's Got Talent នេះ” ។

នាយកប្រតិបត្តិផ្នែកទីផ្សារនៃក្រុមហ៊ុនណាហ្គាទីលើស លោក Mike Ngai បានមានប្រសាសន៍ថា “យើងមានមោទនភាពយ៉ាងខ្លាំងដែលសាលមហោស្រព NABA របស់យើងនឹងក្លាយជាទីតាំងផ្លូវការនៃកម្មវិធី Cambodia's Got Talent រដូវកាលទី ២ នេះ ។ ក្នុងនាមជាមណ្ឌលកម្សាន្តចម្រុះលំដាប់កំពូលមួយប្រចាំតំបន់ យើងតែងតែទន្ទឹងរង់ចាំសហការជាដៃគូដ៏ល្អបែបនេះខណៈវានឹង



ផ្តល់នូវឱកាសដ៏ល្អសម្រាប់អ្នកដែលមានសមត្ថភាពអាចបង្ហាញទេពកោសល្យពិសេសរបស់ខ្លួននៅលើឆាកអន្តរជាតិ” ។

វគ្គ audition ដែលមាន ៦ ថ្ងៃជាប់ៗគ្នា នឹងប្រព្រឹត្តទៅនៅសាលមហោស្រព NABA ពីថ្ងៃទី ២៦ ខែមិថុនារហូតដល់ថ្ងៃទី ១ ខែកក្កដា ។ អ្នកប្រកួតទាំងអស់ ត្រូវបង្ហាញទេពកោសល្យ និងសមត្ថភាពរបស់ខ្លួនដើម្បីឈានទៅវគ្គបន្ទាប់! កម្មវិធីនេះ បើកឲ្យសាធារណជនទូទៅអាចចូលទស្សនាដោយសេរី! សូមចូលរួមធ្វើជាសាក្សី និងទះដៃអបអរដល់បេក្ខជន-បេក្ខនារីដែលអ្នកពេញចិត្តដើម្បីឲ្យពួកគាត់អាចឆ្លងទៅវគ្គពាក់កណ្តាលផ្តាច់ព្រ័ត្រ! កម្មវិធីនេះ មានការចូលរួមអត្ថាធិប្បាយពីពិធីករវោហារមិនចេះរឹងស្ងួត លោកជា វិបុល និងលោកសាន វិសាល ចំណែកគណកម្មការ រួមមានកំពូលតារាចម្រៀងព្រាប សុវត្ថិ អ្នកនាង ខាត់ សុយីម និងកំពូលតារាកំប្លែងនាយកុយ និងនាយក្រឹម ។

NABA មានកៅអីសរុប ២,០០០ សម្រាប់វគ្គ audition នីមួយៗ! មកមុន បានមុន ចាប់ពីម៉ោង ១ រសៀលរហូតដល់ម៉ោង ៩ យប់រៀងរាល់ថ្ងៃ ពីថ្ងៃទី ២៦ មិថុនា ដល់ថ្ងៃទី ១ កក្កដានៅសាលមហោស្រព NABA ។ សាលមហោស្រព NABA មានទីតាំងនៅជាន់ទី ២ ណាហ្គាទី ២ ទល់មុខភោជនីយដ្ឋានប៊ូហ្គេអន្តរជាតិ 2Pangea ។ លោកអ្នក អាចចតរថយន្តនៅអាគារសណ្ឋាគារណាហ្គាតាទី ២ ដោយឥតគិតថ្លៃ ។

១៣ វគ្គផ្សេងទៀតនៃរដូវកាលនេះ នឹងត្រូវផ្សាយនៅលើកញ្ចក់ទូរទស្សន៍ហង្សមាសរៀងរាល់ថ្ងៃអាទិត្យនៅម៉ោង ៨ យប់ ចាប់ពីថ្ងៃទី ១២ សីហា រហូតដល់ថ្ងៃទី ៤ ខែវិច្ឆិកាដែលមានការផ្សាយវគ្គ audition វគ្គពាក់កណ្តាលផ្តាច់ព្រ័ត្រ និងវគ្គផ្តាច់ព្រ័ត្រ ។ សូមតាមដាន និងជួបគ្នានៅសាលមហោស្រព NABA នៅណាហ្គាទី ២ ។ ធានាថា ពិតជាអស្ចារ្យ!

អំពីណាហ្គាវើលដ៍

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្វីត និងដីលុច្យជាង ១.៦៥៨ បន្ទប់ ភោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២៧ កន្លែង មណ្ឌលស្ប៉ាប្រណីតពីរ សាលមហោស្រព NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាទី ២ ហាងលក់ទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការដោយក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលមានលក់ទំនិញម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប និងសាលប្រជុំដែលបំពាក់ដោយបរិក្ខារទំនើបៗ ។



សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>ភ័ក្ត្រា ភោគី សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



即日发布
2018年6月25日

全新一季柬埔寨达人秀试镜赛 于金界二期 NABA 歌剧院盛大举行

金边 25 日讯，睽违多时，新一季柬埔寨达人秀再次盛大回归！获吉尼斯世界纪录认证为全世界最成功的真人秀节目，第二季 13 集的柬埔寨达人秀，将在 6 月 26 日于金界二期 NABA 歌剧院开始进行试镜活动。竞赛最终的胜出者，将可获得高达 1 亿柬币现金奖，以及金凤 HM 集团的一纸艺人合约。

在这场联合记者会上，柬埔寨首家 3D 影像映射的 NABA 歌剧院获指定为活动官方地点赞助。达人秀全球执行顾问 Sean Kneal 先生表示：“我想感谢金界允许我们在这壮观的 NABA 歌剧院进行活动拍摄。我曾到访世界各地的歌剧院，而 NABA 歌剧院堪称是世界级的水平。”

金凤电视台节目总监 Oeung Sokly 先生表示：“从去年尾开幕至今，NABA 歌剧院举行了多场本地及国际娱乐演出，其最先进技术的音响和映射系统，以及便利的地理位置，是举办柬埔寨达人秀最理想的地点。”

金界首席营销官倪维业先生表示：“我们非常荣幸 NABA 歌剧院能获选为最新一季柬埔寨达人秀的活动举办地点。作为娱乐表演中心，我们不断寻找杰出的合作对象，就如柬埔寨达人秀般，能够为柬埔寨人民及本土才艺表演者提供一个闪耀国际的机会。”

值得一提的是，本次柬埔寨达人秀节目，共有 6 场的试镜活动在 NABA 歌剧院举行，日期从 6 月 26 日至 7 月 1 日。欢迎参与这毕生难逢的试镜机会！或前来为参赛者加油喝彩，观赏参赛者以最好的表演来获取评审团的青睐。而著名电视艺人 Chea Vibol 及 San Visal 将担任节目主持，伴随阵容强大的评审团，包括柬埔寨巨星 Preap Sovath、Khat Sokhim、喜剧演员 Neay Koy 及知名谐星 Neay Krem。

共有 2,000 个席位的 NABA 歌剧院，试镜赛期间将开放给所有参赛者，先到先坐。试镜活动从 6 月 26 日至 7 月 1 日，每日从下午 1 时至晚上 9 时结束。NABA 歌剧院地点位于金界二期 2 楼，就在金大庭国际自助餐厅对面，而金界二期也提供室内免



最新一季的 13 集柬埔寨达人秀节目，将从 8 月 12 日至 11 月 4 日，每逢星期日晚上 8 时在金凤电视台播出。别错过了紧张刺激的现场半决赛及总决赛等重要时刻，继续关注更多节目详情，以及金凤电视台顶级艺人在金界二期 NABA 歌剧院的精彩演出。

###

关于金界

最新扩建的金界娱乐城，设施包括 1,658 酒店套房及豪华客房、27 家主题餐厅及酒廊等、两家奢华级水疗中心、一座拥有 2,000 观众席的 NABA 歌剧院、柬埔寨第一家由中免集团运营的免税购物地下商街、丰富多元的娱乐选择以及顶级的会展及宴会设备。媒体咨询，敬请联系：

龙美伶女士
资深市场传讯经理
电话: (+855) 10 737 684
电邮: melanieloong@nagaworld.com

李嘉宝女士
资深市场传讯主任
电话: (+855) 10 859 113
电邮: britneyli@nagaworld.com